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Zápis z jednání VV ČF dne 23. 05. 2023 – 05/2023 

Lomnického 1705/5, Praha 4; od 16:20 zasedací místnost TJ Pankrác  

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jan Kovář, Petr 
Galasovský, Petr Musil, Tomáš Pacák (od 9:47) 

Omluven:   Jiří Dufek 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Lukáš 
Laštovička, Petr Chvojka, Veronika Jelínková, Jan Koten (od 13:50 do 14:05), Jakub 
Furmánek (od 12:10 do 16:40), Jakub Podlucký (od 12:10 do 16:40), JUDr. Radim 
Drášil - notář (12:10 – 12:20) 

ORK:  T. Kafka (od 14:00 do 16:40) 

Ověřovatelé:  Lukáš Dolejš, Martin Musil  

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 
Zahájení: 09:40  

(cca 15:50 – 16:20 jednání přerušeno z důvodu požárního poplachu v budově; 
jednání se přesunulo od 16:20 do zasedací místnosti TJ Pankrác)  

Ukončení: 17:25 
  
Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 04/2023 a programu jednání 05/2023 
2) Kontrola plnění usnesení VV 
3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 
4) Vývoj v politických záležitostech 
5) Regionální valné hromady 
6) Komplexní program podpory oddílů a florbalu 
7) Mezinárodní záležitosti 
8) Informace ze sekretariátu 
9) Plán práce VV pro sezónu 2023-2024 
10) Valná hromada 2023 
11) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 
12) Analýza reprezentačních družstev 
13) Hodnocení plnění rozvojového plánu českého florbalu 
14) Návrh úprav legislativních předpisů 2023 
15) Návrh na úpravy Statutu ORK a Odvolacího řádu 
16) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 
17) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 
18) Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 
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19) Podpora rozvoje ženského florbalu 2023/2024 
20) Superpohár 
21) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2022-2023 
22) Reprezentační družstva 
23) Postoupení soutěží 
24) Žádost o záštitu Českého florbalu 
25) Žádosti o vystoupení oddílů z ČF 
26) Český florbal s.r.o. 
 

Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. 
ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023 

41) Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 
42) Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich úspěšnost 

v jednotlivých regionech 
43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 
44) Licenční řízení – Zpráva Licenční komise k oddílovému licenčnímu řízení pro sezónu 2023/2024 
45) Ticketingová platforma pro elitní florbal 

 
 
AD 1) Schválení zápisu z VV 04/2023 a programu jednání 05/2023 
 

Viz výše  
 
Usnesení č. 01/05/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 04/23 

- schvaluje program jednání VV 05/23 
- jmenuje ověřovateli zápisu VV 05/23 L. Dolejše, M. Musila 

 
 
AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  
 
Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/05/23: VV ČF 
- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 
 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  
 
Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. Současně členové VV 
informovali o svých návštěvách RVV. 
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KEFAM – komise jednala 9. 5.; hlavními body jednání bylo Shrnutí sezony 2022/2023 a její 
návaznosti do sezony 2023/2024 - především diskuse ohledně situace v Extralize žen (Jičín, 
Start98 a Třinec); krátké vyhodnocení BigBoard Superfinále 2023 - komunikační kampaně ve 
spolupráci se společností Bigboard, rekordní divácká návštěva a vysoká sledovanost ČT; 
Finalizace dokumentu Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport 
Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů - diskuse o porušení povinnosti zajištění komentovaných 
utkání některými oddíly (návrh sankcí); připomínkovací řízení; Ticketingová platforma; jednání byl 
přítomen nový garant oblasti elitních soutěží P. Chvojka. 

KRD – komise jednala 3. 5.; hlavními body jednání bylo vypořádání připomínek a finalizace 
Koncepce KRD; příprava materiálu k Vyhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů během sezóny 
2022/2023; vyhodnocení nabídnutých termínů k nominaci od celostátních rozhodčích během druhé 
poloviny sezóny 2022/2023; zahájení přípravy pozvánek rozhodčích a delegátů na celostátní školení 
pro sezónu 2023/2024 a rozdělení rozhodčích na listiny pro začátek nové sezóny; zpětná vazba k 
uskutečněným vzdělávacím seminářům pro rozhodčí licence B během sezóny 2022/2023; domluva 
na obsahu květnového newsletteru pro rozhodčí a delegáty; připomínkovací řízení. 
 
KVM – komise jednala 16. 5. částečně online; hlavními body byly informace z oblasti trenérského 
vzdělávání – licence A – odklad o rok; krátké hodnocení MČR; diskuse ohledně ODM a ženského 
florbalu; uznávání zahraničních licencí (uznání licence D ze Slovenska, aby trenér mohl studovat 
na C u nás); připomínkovací řízení. Jednání byl přítomen navržený nový člen T. Faltejsek – na 
jednání VV navržen ke schválení.  
Byl vznesen dotaz k MČR – starších žákyň a žáků – bude diskutováno na dalším jednání komise, 
včetně finálového turnaje dorostenek a dorostenců. Proběhne široká diskuse nad touto oblastí a 
modelem závěrečných turnajů. 
 
KRO – komise jednala 9. 5.; hlavními body jednání bylo počet přihlášených oddílů a další záležitosti 
PP č. 3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu; přípravy Ročních plánů rozvoje regionu, PP1, PP2A a 
Zralostní model florbalových regionů – nastavení termínů a úprava struktury; komise zvažuje 
rozšíření o dalšího člena, který by se zaměřil na oblast ženského florbalu; připomínkovací řízení. 
 
EKO – komise nejednala. 
 
KS – komise jednala 15. 5. v Brně; hlavním bodem programu bylo hodnocení uplynulé sezóny a 
příprava materiálu Zpráva o průběhu ligových soutěží; pokračovala diskuse nad systémem 1. ligy 
dorostenců a nad nastavením podmínek pro možnost nastupování hráčů na turnaji; komise si 
schválila termíny dalších jednání komise do konce roku 2023; komise projednala a připomínkovala 
materiály z VV. 
 
KRP – komise jednala 16. 5.; hlavními body jednání bylo PP2B - Podpora rozvoje ženského florbalu 
2023/2024 - řešení harmonogramu příprav programu podpory v rámci komise, jednotlivé kroky k 
náborům – diskuse; MS žen 2025 - KRP má zájem se aktivně propojovat v tématech a přípravách 
MS; Extraliga žen - sjednocující prvky, proces doplnění soutěže; Nábory; Akční list Ženy v ČF – je 
připraven na předložení na některé z dalších jednání VV; Kodex RP; komise vidí svůj možný přínos 
pro florbal v otázce olympijských sportů s ohledem na jeho genderovou vyváženost; připomínkovací 
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řízení. Jednání se zúčastnil P. Chvojka a informoval o přípravách MS Žen. Komise má plán oslovit 
další potencionální členy vybavené potřebnou odborností a následně by bylo vhodné vyhradit 
odbornou podporu v sekretariátu především směrem k problematice rovných příležitostí. 
 
KR – komise jednala 4. 5.; hlavními body byly aktuální informace a zhodnocení z MS juniorů; 
finalizace materiálu Analýza změny struktury reprezentačních celků – změna statutu a návrh RT U23 
mužů; jmenování člena RT týmu mužů – vedoucí týmu; připomínkovací řízení. 
 
KIN – komise jednala 4. 5. online; hlavními body jednání byly informace o jednání 5 sportů a 
spolupráce s NSA; Hodnocení rozvojového plánu; Analýza stavu a vývoje florbalové infrastruktury – 
první návrh hodnotících parametrů; připomínkovací řízení. T. Frank doplnil o informace ze schůzky 
s pracovníkem NSA, který má parametrickou výzvu ve své gesci. Zjišťuje se zájem z měst, zda jsou 
schopna splnit přihlášení do náročného parametrického programu. Svaz měst a obcí a NSA 
plánovaná výměna informací pro zajištění relevantnosti. 
 
P. Musil informoval o své návštěvě na jednání VV KVaPL kraje, které proběhlo 10. 5. dopoledne 
v Plzni. Hlavními body jednání byla náplň činnosti i s detaily – první jednání po volbě. Jednání řídil 
hejtman M. Bejček. Průběh jednání zhodnotil jako funkční. Doporučil změnu místa – kavárna není 
vhodná pro pracovní jednání; materiály nebyly předem zaslány, pouze pozvánka s programem. 
 
V. Culka informoval o své online návštěvě na jednání VV ÚSaLI kraje, které proběhlo 17. 5. v Děčíně. 
Hlavními body jednání byla běžná agenda RVV, primárně s regionálním pohledem v některých 
tíživých oblastech; školení rozhodčích pro soutěže 3+1 přímo v klubech (rozhodčí = rodiče); oblast 
ženského florbalu; jednání řídila manažerka regionu B. Procházková. Průběh jednání zhodnotil jako 
dobře zorganizované a konstruktivní, podrobný program byl zaslán s pozvánkou. 
 
T. Pacák informoval o své návštěvě na jednání VV PHaSČ kraje, které proběhlo 2. 5. v Praze. 
Hlavními body jednání bylo čerpání rozpočtu, zprávy z odborných komisí; jednání řídil hejtman J. 
Doubrava. Průběh jednání zhodnotil jako věcné a odborně zajištěné nejen ze strany sekretariátu.  
 
M. Musil informoval o své online návštěvě na jednání VV VYaJČ kraje, které proběhlo 19. 4. 
v Jihlavě. Hlavními body jednání bylo nastavení soutěží žáků; ženský florbal – výjimky pro hráčky – 
široká diskuse, která nevedla ke shodě. Průběh jednání zhodnotil jako věcné. 
 
D. Novák informoval o své návštěvě na jednání VV JMaZL kraje, které proběhlo 10. 5. 
v Otrokovicích. Hlavními body jednání bylo nastavení vedení komisí. Průběh jednání zhodnotil jako 
krátké a žoviální – bez přidělené místnosti pro jednání – 20 minut.  Žádné materiály nebyly zaslány, 
jelikož jednání proběhlo po volbách na RVH. Doporučuje regionu více zformalizovat své procesy a 
připravovat co nejvíce materiálů písemně a s časovým předstihem. 
 
J. Kovář informoval o své online návštěvě na jednání VV MSaOL kraje, které proběhlo 3. 5. 
v Ostravě. Hlavními body jednání byla příprava RVH, regionální RP, rozhodčí. Jednání řídil J. 
Kroupa.  Podklady byly zaslány předem. Průběh jednání zhodnotil jako konstruktivní. Monitorují 
oblast výstavby hal v regionu ve spolupráci se samosprávou a krajským ČUS.  
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Usnesení č. 03/05/23: VV ČF 
- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 
- schvaluje nového člena KVM T. Faltejska 
- bere na vědomí informace z návštěv RVV (KVaPL; ÚSaLI; PHaSČ; 

VYaJČ; JMaZL; OLaMS) 
 
 
AD 04) Vývoj v politických záležitostech 
 
D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Byly předloženy informace o semináři NSA 
– investice. Proběhla schůzka s předsedou NSA v oblasti alokace financí a další vývoj v dotacích. 
Bývalé vedení agentury připravilo nastavení dotačních programů pro svazy (především pro skupinu  
neolympijské kolektivní sporty) tak, že by případný propad financí mohl dosáhnout až likvidačních 
45% oproti minulosti od státu. Záchranná síť, kterou nastavil nový předseda NSA na 90% financí 
roku 2021 zajistila, že finanční výkyvy pro sportovní svazy nejsou extrémní, ale bohužel již druhý rok 
finanční podpora od státu pro florbal klesá. Dále informoval o jednání pléna ČOV, kdy hlavním 
bodem bylo schválení nových stanov. Stanovy byly schváleny v podobě, která nerozděluje sportovní 
prostředí na olympijské a neolympijské. T. Frank předložil přehledovou tabulku schválených dotací 
pro ČF od NSA na rok 2023. Meziroční propad v provozní dotaci o 2,6 mil. Kč, což je - 3,9 %. 
Současně se povedlo získat investiční dotaci na rozvoj materiálně technické základny reprezentace 
a talentů ve výši 3,1 mil. Kč s definovanou spoluúčastí 700 tis. Kč. Vše zapracováno do rozpočtu 
2023. 
Bylo diskutováno téma investiční dotace 2023, zda proběhne a kdy – stále není vypsán dotační 
program.  
 
Usnesení č. 04/05/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  
- bere na vědomí aktuální informace o semináři NSA 
- bere na vědomí informace o stavu dotací NSA pro sportovní svazy 

2023 
 
 

AD 05) Regionální valné hromady 
 
D. Novák a P. Musil informovali o průběhu jednotlivých RVH.  
JMaZL pro nízkou účast byla mimořádná (část JM). Nízký zájem o průběh ze strany zástupců oddílů. 
RVH probíhala v neformálním duchu. 
OLaMS – dobrá organizace, vysoká účast 
ÚSaLI – jednání dobře připraveno. 
VYaJČ – dobře připraveno, kvalitní zázemí a organizace 
PHaSČ – malá účast a malý zájem delegátů o diskusi 
P. Musil informoval o své účasti RVH KV a PL – velmi rychlý průběh standardních bodů 
Proběhla krátká diskuse k celkovým standardům a nastavení RVH. 
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V rámci bodu byl předložen materiál k RVH HKaPA. P. Musil a T. Frank okomentovali svoji účast na 
této RVH a předložený materiál, který shrnuje analýzu oprávněnosti přítomných delegátů a formální 
kontrolu jejich nominace. Proběhla obsáhlá diskuse k dané problematice.  Panovala shoda, že RVH 
tvoří oddíly zastoupené statutárním zástupcem nebo jím pověřeným členem, a ty jsou odpovědné 
za přístup k RVH.  Velmi detailně byly diskutovány etické otázky spojené s RVH a možnosti, jak 
eliminovat případné etické přešlapy. Jednoznačně převládal názor, že by bylo zbrklé a nevhodné 
bez širší diskuse v hnutí přistupovat k nějaké zásadní úpravě legislativních předpisů. Naopak, že 
můžeme florbalové prostředí aktivní komunikací a pojmenováním si etické roviny florbal kultivovat a 
případně poté až doplnit například úpravou stanov. T. Kafka za ORK informoval členy VV o 5 
obdržených zaslaných podnětech k prošetření ORK, zatím bez většího detailu. Zmínil prověřování 
členství delegáta v oddíle. Členové VV tuto informaci krátce diskutovali, jelikož toto potvrzuje 
statutární zástupce oddílu podpisem delegačního lístku. Dále členové VV vyjádřili potřebu si vyžádat 
ještě externí právní rozbor k dané situaci, který může být využit k návrhu případných opatření v 
budoucnu. 
 
Usnesení č. 05/05/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o průběhu jednotlivých RVH 
- bere na vědomí materiál k RVH HK a PA 
- ukládá informovat oddíly ohledně závěrů k RVH KH a PA 
- ukládá zadat právní rozbor 
Zodpovídá: D. Novák a P. Musil Termín: 30. 05. 2023 

 
 
AD 06) Komplexní program podpory oddílů 
 
P. Musil za KRO předložil aktuální informace k PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu. Přednesl 
v předložené prezentaci informace o stavu přihlášených oddílů a předložil tři možné návrhy 
schválení oddílů pro sezónu 2023/2024. Podrobně okomentoval. Navrhl schválit variantu B 
(dodržení kvót + Florbal Jirkov + 3 oddíly bez přímé finanční podpory, a to Prague Tigers, Orel Orlice 
a FBC DDM Kadaň) dle předložené prezentace. 
J. Koten seznámil VV s nastavením charakteristik ve všech čtyřech pilířích budování pozice florbalu 
v ČR, které budou součástí vyhodnocení po sezoně 23/24. P. Musil informoval, že finalizace 
nastavení charakteristik pilířů proběhne do konce června 2023. 
 
Usnesení č. 06/05/23: VV ČF 

- schvaluje navržené úpravy a seznam oddílů vybraných do 

Komplexního rozvoje oddílů a florbalu – varianta B 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Musil Termín: 24. 05. 2023 
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AD 07) Mezinárodní záležitosti 
 
D. Novák informoval o mezinárodních záležitostech. T. Frank členy VV seznámil s průběhem 
schůzky IFF v Malmö – cca 10 evropských federací. Hlavním tématem byl Future Floorball, snaha 
o posílení a rozvoj jednotlivých federací za pomoci poznatků a výstupů z projektu Fit for Future. 
Mimo jiné byla bodem jednání mezinárodní termínová listina, její naplněnost vůči národním 
soutěžím a také téma uvolňování reprezentantů. Obdobné setkání, na které budou připraveny 
výstupy a návrhy z této diskuse, by mělo proběhnout na podzim. 

Členové VV byli informování o úspěšné kandidatuře na MS 2025 v České republice, kterou o 
víkendu schválil VV IFF. D. Novák následně informoval o potvrzené podpoře města Brna. Podpora 
města Ostravy a Moravskoslezského kraje bude dokončena v nejbližší době. Dále proběhne 
jednání s hejtmanem Jihomoravského kraje. Bude snaha o získání podpory od NSA v dotační 
výzvě Významné akce mimořádného rozsahu. Představeno, že P. Chvojka bude řídit organizaci 
MS. 

Usnesení č. 07/05/23: VV ČF 
- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o průběhu schůzky IFF v Malmö 

- bere na vědomí informace o stavu kandidatury na MS 2025 

 
 
AD 08) Informace ze sekretariátu 
 
T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. V rámci bodu byl předložen soupis střetu zájmů 
dle schváleného materiálu pro řešení střetů zájmů. Po krátké diskusi T. Frank informoval, že 
vzhledem k tomu, že předpis poukazuje na potřebu řešit výhodnost takové spolupráce při překročení 
výše 0,5 mil. Kč, bude na další jednání VV bude připravena výhodnost jedné ze spoluprací, kde se 
očekává, že v průběhu roku tuto hranici přesáhne. 
Z. Mlčoušek informoval o stavu přihlášek před uzávěrkou. Předložil odhad počtu družstev 
v soutěžích s drobným nárustem (cca o 20). Extraliga žen – 2 oddíly nepřihlásí – Start98 a Jičín. 
Uvolněná místa budou obsazena týmy z 1. ligy žen. Postupující Třinec předložil (poprvé až k 23.5.) 
plán pro splnění podmínek pro vstup do soutěže. 
R. Urbář informoval o spuštění registrace na Street floorball – aktuálně je vypsáno 5 míst konání a 
již jsou téměř kompletně naplněny kapacity. Posledním místem bude Ústí n. Labem v rámci 
zářijového EFT žen ve speciálním formátu.  
R. Urbář dále informoval o končící smlouvě s ČT v oblasti vysílacích práv. I na základě jednání 
s oddíly nadále ČF preferuje zůstat alespoň částečně s prezentací elitního florbalu na ČT, současně 
informoval o diskusích s dalšími subjekty, které uvažují o spuštění sportovních kanálů. Pokud by 
nový sportovní kanál vzniknul, je pro florbal důležité na něm mít prezentaci svých elitních soutěží i 
s ohledem na pozici vůči ostatním halovým sportům.   
 
Usnesení č. 08/05/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 
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- bere na vědomí materiál Evidence střetu zájmů 
- bere na vědomí informace o stavu přihlášek do soutěží 
- bere na vědomí informace o Extralize žen 
- bere na vědomí informace o spuštěné registrací na Street floorball 
- bere na vědomí informace o vývoji v oblasti televizní prezentace 

florbalu 
 
 
AD 09) Plán práce VV pro sezónu 2023-2024 
 
D. Novák z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti materiálu Plán 
práce VV pro sezónu 2023/2024, požádal o odložení na následující jednání. 
 
Usnesení č. 09/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 
 
AD 10) Valná hromada 2023 
 
D. Novák a T. Frank předložili materiály připravované pro VH – Jednací řád, Zprávu AK (členové VV 
byli informováni o odstoupení J. Krkošky a dále byli členové VV informováni ohledně A. Poukara), 
Zprávu DK, Zprávu ORK – odvolací činnost okomentoval T. Kafka. Část Zprávy ORK – revizní 
činnost bude předložena na jednání VV před VH (2. 6. 2023). 
Dále byly předloženy materiály Ekonomická zpráva, Přehled vyplacené podpory oddílům v sezóně 
2022/2023, informace k  MS 2025 včetně návrhu rozpočtu, Důvodová zpráva k úpravě stanov a 
Nové znění stanov. U stanov proběhla diskuse, na základě které bude pro VH materiál upraven a 
bude vypuštěna původně navržená změna v bodě čl. 11 odst. 1.  
Dále byla předložena informace o přípravě prezentace komisí na VH. 
 
Návrh usnesení č. 10/05/23: VV ČF 

- schvaluje Jednací řád 

- bere na vědomí Zprávu AK 

- bere na vědomí Zprávu DK 

- bere na vědomí odstoupení člena AK – J. Krkošky a informace 

ohledně arbitra A. Poukara 

- bere na vědomí Zprávu ORK (odvolací činnost) 

- ukládá předložit Zprávu ORK – revizní činnost pro VH 2023 

Zodpovídá: T. Kafka  Termín: 01. 06. 2023 

- schvaluje Ekonomickou zprávu 

- bere na vědomí Přehled vyplacené podpory 2022/2023 

- bere na vědomí informace k MS 2025 pro VH 

- schvaluje návrh rozpočtu MS 2025 pro VH 
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- schvaluje Důvodovou zprávu k úpravě stanov vyjma navrhované 

změny v bodě čl. 11 odst. 1 

- schvaluje Návrh znění úpravy stanov 

- bere na vědomí informace k přípravě prezentace komisí na VH 

 

 

AD 11) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 
 
P. Galasovský za KRD z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti  
materiálu Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů, požádal o odložení 
na následující jednání. 
 
Usnesení č. 11/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 
 
AD 12) Analýza reprezentačních družstev 
 
V. Culka za KR předložil finalizovaný materiál Analýza reprezentačních družstev. Na základě 
schváleného materiálu dojde ke změně struktury reprezentačních celků, včetně změny formální 
odpovědnosti příslušných komisí (KVM a KR).  
Usnesení č. 12/05/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Analýza reprezentačních družstev 

- ukládá předložit návrh změny statutů KR a KVM s ohledem na 

schválené změny  

Zodpovídají: V. Culka a L. Dolejš Termín: 29. 05. 2023 
 
 
AD 13) Hodnocení plnění rozvojového plánu českého florbalu 
 
D. Novák a P. Musil za KRO předložili materiál Hodnocení plnění rozvojového plánu českého florbalu 
doplněné za jednotlivé oblasti. Členové VV neměli k materiálu připomínky. Materiál bude diskutován 
na setkání s RVV v Brně a také případně na VH. 
 
Usnesení č. 13/05/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Hodnocení plnění rozvojového plánu českého 
florbalu  

- ukládá předložit ke schválení na 25. VH 
Zodpovídají: P. Musil Termín: 29. 05. 2023 
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AD 14) Návrh úprav legislativních předpisů 2023 
 
T. Frank za LEGK předložil finalizovaný materiál Návrh úprav legislativních předpisů 2023. Všechny 
materiály velmi podrobně okomentoval J. Podlucký. Byl vznesen dotaz k návrhu navýšení maximální 
výše poplatku za postoupení soutěže. Z. Mlčoušek vysvětlil postoj KS, která připomínku zasílala. 
Členové VV obsáhle diskutovali o principech a nastavení parametrů postupování soutěží se 
závěrem, že princip bude zachován a nastavení parametrů bude diskutováno na některém z dalších 
jednání VV. 
 
Usnesení č. 14/05/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh úprav legislativních předpisů 

mimo návrhu na navýšení poplatku za postoupení soutěže 

v Organizační směrnici odst. 11.6. 

- ukládá navrhnout nastavení parametrů postoupení soutěže jako 

součást návrhu úprav legislativních předpisů 2024. 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 31. 05. 2023 

 
 
AD 15) Návrh na úpravu Statutu ORK a Odvolacího řádu 
 
T. Kafka za ORK předložil o připomínky aktualizovaný Návrh nového statutu a odvolacího řádu s 
platností od 1. 7. 2023. 
 
Usnesení č. 15/05/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

na úpravu Statutu ORK a Odvolacího řádu 

- schvaluje Návrh na úpravu Statutu ORK a Odvolacího řádu 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: T. Kafka  Termín: 31. 05. 2023 

 
 
AD 16) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 
 
L. Dolejš za KVM předložil finalizovaný materiál Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání 
trenérských licencí. 
 
Usnesení č. 16/05/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh změn a doplňků směrnice a 

kritérií získávání trenérských licencí 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 31. 05. 2023 
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AD 17) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 
 
L. Dolejš za KVM z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálu Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny, požádal 
o odložení na následující jednání. 
 
Usnesení č. 17/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 

 

AD 18) Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 
 
J. Kovář za KIN z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti materiálu 
Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury, požádal o odložení na následující jednání. 
 
Usnesení č. 18/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 

 

AD 19) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2023/2024 

 
M. Musil za KRP z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálu PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2023/2024, požádal o odložení na 
následující jednání. 
 
Usnesení č. 19/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 

 

AD 20) Superpohár 
 
Z. Mlčoušek za KS z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálu na základě Usnesení č. 10/01/23 Návrh detailnějšího systému organizace Superpoháru 
včetně řešení zdrojů, zajištění pořadatelství ze strany ČF i s případným zapojením zúčastněných 
oddílů, řešením místa konání a dořešení termínu konání, požádal o odložení na následující jednání. 
 
Usnesení č. 20/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 
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AD 21) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2022/2023 
 
T. Frank z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti návrhu na 
vyplacení odměn pro vítěze nevyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2022/2023, požádal o přesun 
na následující jednání. 
  
Usnesení č. 21/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 
 

 

AD 22) Reprezentační družstva 
 
V. Culka za KR předložil materiál k doplnění Realizačního týmu mužů. Součástí bodu mělo být krátké 
ústní hodnocení účasti týmu reprezentace juniorů na MSJ v Dánsku. Vzhledem k neplánovanému 
přerušení jednání a následné časové náročnosti tohoto bodu bude hodnocení MSJ v Dánsku řešeno 
v rámci následujícího jednání VV. 
  
Usnesení č. 22/05/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál k doplnění Realizačního týmu mužů 
- schvaluje přesun hodnocení MSJ v Dánsku na následující jednání 

 

 
AD 23) Postoupení soutěže S.K. P.E.M.A. OPAVA a FBC Vikings Kopřivnice 
 
T. Frank a D. Novák informovali o předložené dohodě oddílů S.K. P.E.M.A. OPAVA a Florbal 
Chomutov k postoupení soutěže (1. liga mužů namísto Národní ligy). Členové VV krátce diskutovali 
a následně byla určena výše poplatku na 35.000 Kč.   
Dále byla předložena dohoda oddílů FBC Vikings Kopřivnice a FBC Hradec Králové (1. liga mužů 
namísto Národní ligy). Členové VV krátce diskutovali a následně byla určena výše poplatku na 
35.000 Kč. 
 
Usnesení č. 23/05/23: VV ČF 

- schvaluje podmínečně postoupení soutěže (1. liga mužů) od S.K. 

P.E.M.A. OPAVA na oddíl Florbal Chomutov 

- stanovuje dle legislativních řádů poplatek za postoupení (1. liga 

mužů) ve výši 35.000 Kč 

- schvaluje postoupení soutěže (1. liga mužů) od FBC Vikings 

Kopřivnice na oddíl FBC Hradec Králové 

- stanovuje dle legislativních řádů poplatek za postoupení (1. liga 

mužů) ve výši 35.000 Kč 
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AD 24) Žádost o záštitu Českého florbalu 
 
D. Novák z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti materiálu 
Žádost o záštitu Českého florbalu na turnaji Czech Open, požádal o odložení na následující jednání. 
  
Usnesení č. 24/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 

 

AD 25) Žádost o vystoupení oddílů z ČF 
 
T. Frank z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálů Žádosti oddílů FBŠ Jihlava, Florbal Liberec a Florec Brno o vystoupení z ČF, požádal o 
odložení na následující jednání. 
  
Usnesení č. 25/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 
 
 
AD 26) Český florbal s.r.o.   
 
D. Novák předložil aktuální informace k obchodní společnosti. V rámci bodu byla řešena úprava 
zakladatelské listiny a schválení třetího jednatele. Této části jednání byl přítomen notář JUDr. Radim 
Drášil. Členové VV schválili navrhovanou úpravu počtu jednatelů a současně schválili třetím 
jednatelem R. Urbáře. 
D. Novák v rámci bodu seznámil členy VV ohledně finalizace nové smlouvy mezi ČF a ČF s.r.o. 
Finální znění bylo připraveno ve spolupráci s právníky, daňovými odborníky a auditorkou. Smlouva 
je připravena k podpisu s platností od začátku roku 2024. 
Současně byly v rámci bodu předloženy informace ohledně auditu a účetní závěrky společnosti. T. 
Frank krátce okomentoval audit, který byl vyhodnocen auditorkou bez výhrad. Dále okomentoval i 
účetní závěrku společnosti.  
V rámci bodu byla také diskutována problematika předložení finanční podkladů společnosti ORK, 
která doposud nemá schválenou úpravu statutu ORK. Tato úprava by tento nárok automaticky 
potvrzovala. Členové VV diskutovali potřebu být seznámeni s výsledky ze šetření ORK (v oblasti 
finančních podkladů ČF s.r.o. za rok 2022) před samotným jednáním VH, což bylo domluveno 
v rámci bodu č. 10 programu. 
  
Usnesení č. 26/05/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace k auditu ČF s.r.o. 
- bere na vědomí informace k účetní závěrce ČF s.r.o. 
- schvaluje aktualizovanou verzi zakladatelské listiny ČF s.r.o. 
- schvaluje R. Urbáře jako třetího jednatele ČF s.r.o. 
- bere na vědomí informace k předložení finančních podkladů pro 

ORK 
- schvaluje předložení finančních podkladů vyžádaných ORK 
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- bere na vědomí výstup z diskuse potřeby členů VV být seznámeni 
s výsledky z revizního šetření ORK (v oblasti finančních podkladů 
ČF s.r.o. za rok 2022) před jednáním VH 

- bere na vědomí informace k finalizaci smlouvy mezi ČF vs. ČF 
s.r.o. 
 
 

Materiály brané na vědomí: 

 
AD 40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, 
Extraligy žen, 1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023 
 
T. Pacák za KEFAM z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálu Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy 
žen a 1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023, požádal o odložení na následující jednání. 
 
Z. Mlčoušek za KS z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálu Zpráva o průběhu projektu 1. ligy žen v sezóně 2022/2023, požádal o odložení na 
následující jednání. 
 
Usnesení č. 40/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 
 
 
AD 41) Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 
 
P. Galasovský za KRD z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálu Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023, požádal o odložení na 
následující jednání. 
 
Usnesení č. 41/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 
 
 
AD 42) Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich 
úspěšnost v jednotlivých regionech 
 
P. Musil za KRO z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálu Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich 
úspěšnost v jednotlivých regionech, požádal o odložení na následující jednání. 
 
Usnesení č. 42/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 
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AD 43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 
 
Z. Mlčoušek za KS z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti 
materiálu Zpráva o průběhu ligových soutěží, požádal o odložení na následující jednání. 
 
Návrh usnesení č. 43/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 
 
 
AD 44) Licenční řízení – Zpráva Licenční komise k oddílovému licenčnímu řízení pro sezónu 
2023/2024 
 
Z. Mlčoušek z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti materiálu 
Zpráva Licenční komise materiál Licenční řízení – Zpráva Licenční komise k oddílovému licenčnímu 
řízení pro sezónu 2023/2024, požádal o odložení na následující jednání. 
 
Usnesení č. 44/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 
 
 
AD 45) Ticketingová platforma pro elitní florbal 
 
R. Urbář z důvodu neplánovaného přerušení jednání a následné časové náročnosti materiálu 
Ticketingová platforma pro elitní florbal a požádal o odložení na následující jednání. 
 
Usnesení č. 45/05/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 


